【更正啓事】

本刊2007年12月號第451期第15頁前3行,因作業上的疏忽,誤登為—— 我給你們講一講那位臨濟大師。以前義玄還不是臨濟大師的時候,義玄和他師兄去參訪。一天,兩個師兄弟走到一個 家庭,去那兒住宿…… 今更正如下——

我給你們講一個公案,以前有兩個師兄弟去參訪;一天,兩個師兄弟走到一個家庭,去那兒住宿.....

編輯部 啓

Correction

In issue 451 (December 2007), we mistakenly printed the first three lines on page 15 as follows:

"Let me tell you a story of a master from the Linji lineage. In the past, before Master Yixuan became a great master of the Linji lineage, he and his senior cultivator went around to visit and study. One day, the two fellow cultivators went to a family to stay...."

The corrected lines should read instead as follows:

"Let me tell you a story. In the past, there were two fellow cultivators who went around to visit and study. One day, the two of them went to a family to stay...."

~Editorial Staff

January 2008 Vajra Bodhi Sea13